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Pan
Artur Kijewski
Radny
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,  

w odpowiedzi na  interpelację z 27 kwietnia 2022 roku informuję, że z początkiem
kwietnia została podpisana umowa na bieżące utrzymanie terenów rekreacyjno–sportowych.
Wykonawca  wyłoniony  w  drodze  postępowania  zobligowany  jest  do  systematycznego
przeprowadzania  prac  porządkowych  na  wszystkich  terenach  rekreacyjno-sportowych
wskazanych w postępowaniu.

/

Nadmienię,  że  w roku bieżącym w ramach realizacji  zadania  pn.:  „Przegląd stanu
technicznego  urządzeń  usytuowanych  na  placach  zabaw  i  siłowniach  zewnętrznych
w Kaliszu”,  został  przeprowadzony kompleksowy przegląd,  na  podstawie  którego zlecone
zostaną  naprawy  wszystkich  elementów  i  urządzeń  stanowiących  wyposażenie.  Ponadto
zgodnie z umową na bieżące utrzymanie terenów rekreacyjno-sportowych, na wykonawcy
spoczywa obowiązek przeprowadzania kontroli urządzeń na placach zabaw oraz siłowniach
zewnętrznych celem sprawdzania ich funkcjonalności i stabilności w terminie od kwietnia do
października  –  raz  w  tygodniu  oraz  od  listopada  do  grudnia  –  raz  w  miesiącu  wraz  z
wykonaniem protokołu z przeprowadzonych kontroli. 
.

Dołożę  wszelkich  starań  by  nowe  i  modernizowane  place  zabaw  były  bardziej
przyjazne dla najmłodszych użytkowników.

Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski



Kalisz, dn. 27 kwietnia 2022 r. 

 

 

       Pan 

       Krystian Kinastowski  

       Prezydent Miasta Kalisza 

 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 

zwracam się z interpelacją dotycząca placów zabaw na terenie miasta. Otrzymałem od 

mieszkańców informacje, którzy mają uwagi i zapytania odnośnie tych obiektów. 

1. Zwrócono uwagę, iż niektóre place zabaw są zaśmiecone lub zaniedbane. 

 

2. Zadano pytanie ws. kontroli stanu technicznego i konserwacji urządzeń na placach 

zabaw. 

 

 

3. Rodzice młodszych dzieci, zwrócili uwagę na znikomą liczbę urządzeń 

dedykowanych maluchom na placach zabaw oraz wnioskowali o wyłożenie podłoża 

miękkim materiałem, zabezpieczającym przed urazami. Prosząc jednocześnie o 

ujęcie tych postulatów przy planowaniu budowy kolejnych placów. 

 

 

  Z poważaniem 

                      

                Artur Kijewski 

   

                 Radny Miasta Kalisza 

 

 


